
minister-president staat volledig
achter dit wetsvoorstel.

De heer Poppe (SP): Het waren dus
krokodillentranen.

Staatssecretaris Vermeend: Ik
verdedig het voorstel namens het
volledige kabinet.
Mevrouw De Vries heeft gevraagd

naar de familiebedrijven, met name
betrekking hebbend op de fiscale
eenheid. Het is mogelijk dat op een
bepaald moment de fiscale eenheid
wordt verbroken, hetgeen natuurlijk
een probleem is. Ik ben voornemens
om een wetsvoorstel bij het kabinet
in te dienen om de verbreking van
de fiscale eenheid te voorkomen.
Mevrouw De Vries heeft een

opmerking gemaakt over de
eerbiedigende werking voor vijf jaar
en over de constructies die wij
signaleren. Zij vroeg of dat nu echt
reëel was. Mijn medewerkers hebben
mij dat gemeld en die zijn goed op
de hoogte. Belastingadviseurs en
advocatenkantoren hebben concreet
de genoemde vragen voorgelegd
over 20-jarige opties met een lange
voorwaardelijke periode en
vervolgens de toepassing van de
7,5% waardering. Als men mij dat
meldt, is dat voor mij voldoende om
onmiddellijk te reageren. Ik heb geen
zin om daarop pas achteraf te
reageren. Ik ben mijn medewerkers
buitengewoon dankbaar voor het feit
dat zij mij hierop hebben gewezen.
Vandaar de aanpassing. Ik ben blij
dat mevrouw De Vries vanuit die
optiek de wijziging steunt. Wij
moeten voorkomen dat allerlei
constructies achteraf worden
toegepast. Ik ben dus blij dat mijn
dienst zo alert is om mij daarop te
wijzen.
Mevrouw De Vries heeft ook

gevraagd naar de uitgaven voor
verwerving. Deze zijn inderdaad
onderdeel van het normale winst-
begrip. Het antwoord op haar vraag
is dus voluit ja.

Mevrouw B.M. de Vries (VVD): Ik
had nog een vraag gesteld over de
waardedrukkende factor ingeval de
uitgifteprijs van de optie hoger is
dan de werkelijke waarde op dat
moment, omdat een werkgever eerst
wil dat er gepresteerd wordt. Kan dat
inderdaad een waardedrukkende
factor zijn?

Staatssecretaris Vermeend: Ik ben
dan buitengewoon terughoudend.

Mevrouw De Vries heeft nog veel
meer factoren genoemd. In het
wetsvoorstel heb ik ook een aantal
van dat soort factoren genoemd. De
tabel kan ook een soort onderwaar-
dering inhouden. Het is een kwestie
van plussen en minnen. Ik laat het
graag over aan de praktijk hoe
uiteindelijk de waarde in het
economisch verkeer zal zijn. Talloze
andere factoren kunnen namelijk
weer een plus betekenen.

Mevrouw B.M. de Vries (VVD): Ik
vraag alleen of het een factor kan
zijn. Ik kan mij voorstellen dat je dit
in de economische waarde kunt
meenemen, afhankelijk van de
situatie van het bedrijf. Het kan een
waardedrukkende factor zijn.

Staatssecretaris Vermeend: Men kan
dat voorleggen.

Mevrouw B.M. de Vries (VVD): De
staatssecretaris mag zich er zo niet
van afmaken.

Staatssecretaris Vermeend: Jawel,
een staatssecretaris mag zich op de
vlakte houden als het gaat om een
concreet probleem waarvan hij de
achtergrond niet kent. Ik ken het
bedrijf niet, ik ken de concrete
situatie niet. Als ik ja zou zeggen,
weet ik precies wat er gebeurt.

Mevrouw B.M. de Vries (VVD): U
zegt zelf dat de verhandelbaarheid
van opties een waardedrukkende
factor is.

Staatssecretaris Vermeend: Laten
wij het daar maar op houden.

Mevrouw B.M. de Vries (VVD):
Maar er zijn er meer. In mijn ogen
kan een hogere uitgifteprijs van de
optie een waardedrukkende factor
zijn, afhankelijk van de specifieke
situatie.

Staatssecretaris Vermeend: In
algemene zin kan de ver-
handelbaarheid een rol spelen. Maar
er zijn meer factoren die de
verhandelbaarheid beı̈nvloeden dan
die welke mevrouw De Vries
noemde.

Mevrouw B.M. de Vries (VVD): Dan
is er nog mijn vraag over de Belgen.

Staatssecretaris Vermeend: Ik ken
het Belgische voorstel niet, dus ik
moet voorzichtig zijn. Ik heb

begrepen dat het voor België ten
opzichte van de bestaande situatie
een verzwaring zal betekenen. Ik
weet dat niet zeker; ik zal dat nog
laten nagaan.

Mevrouw B.M. de Vries (VVD):
Misschien kunt u dat ons nog even
kort melden.

Staatssecretaris Vermeend: Ja, ik zal
het nagaan.

De algemene beraadslaging wordt
geschorst.

Sluiting 23.03 uur
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Lijst van ingekomen stukken,
met de door de voorzitter
terzake gedane voorstellen:

1. de volgende brieven:
twee, van de minister van

Buitenlandse Zaken, te weten:
een, over de stand van zaken van de
herijking (24337, nr. 19);
een, ten geleide van het KPMG-
rapport over de stand van zaken van
de herijking (24337, nr. 20);
een, van de minister voor

Ontwikkelingssamenwerking, over de
positie van landen en gebieden
overzee (LGO) ten opzicht van de
ACS (25762, nr. 2);
een, van de ministers van Justitie

en van Binnenlandse Zaken, ten
geleide van de ontwerpbesluiten
Unieverdrag (23490, nr. 91);
een, van de staatssecretaris van

Justitie, over het gezinsherenigings-
beleid (19637, 25601, nr. 320);
een, van de staatssecretaris van

Binnenlandse Zaken, ten geleide van
de voortgangsrapportage grotes-
tedenbeleid (21062, nr. 62);
een, van de minister en de

staatssecretaris van Financiën, over
de verplichting tot dividendrenseig-
nering (25600-IXB, nr. 18);
twee, van de minister van

Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer, te weten:
een, ten geleide van de agenda van
de Raad van de Europese Unie
(milieu) van 23 maart 1998 te Brussel
(21501-08, nr. 70);
een, over aanwijzingen HSL-Zuid en
A4 Burgerveen-Leiden (25924);
een, van de minister van Verkeer

en Waterstaat, ten geleide van de
agenda voor de Transportraad van
17 maart 1998 (21501-09, nr. 80);
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een, van de staatssecretaris van
Economische Zaken, ten geleide van
het verslag van de 44ste zitting van
de Raad voor handel en ontwikkeling
van de UNCTAD, die van 13 tot 24
oktober 1997 te Genève heeft
plaatsgevonden (25600-XIII, nr. 40);
twee, van de minister van

Landbouw, Natuurbeheer en Visserij,
te weten:
een, over het exportverbod, de
ontwikkeling van de epidemie,
recente uitbraken in Duitsland en
ontwikkelingen rond het marker-
vaccin (25229, nr. 45);
een, over de verzelfstandiging van de
dienst LASER per 1 januari 1999
(25930);
een, van de minister van Sociale

Zaken en Werkgelegenheid, over de
stand van zaken van fraude in de
ABW over het jaar 1996 (25242, nr.
8).

Deze brieven zijn al gedrukt en
rondgedeeld;

2. een brief van de minister van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
ten geleide van het rapport
’’Prognoses van knelpunten op de
arbeidsmarkt van de zorgsector’’.

De voorzitter stelt voor, deze brief
door te zenden aan de betrokken
commissie en niet te drukken.
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